
L'Espai Ter i el futur

L'exalcalde de Torroella de Montgr� i por taveu d'ERC, Josep Maria Ruf�, acusa el nou equip de govern de no

creure's l'Espai Ter. �s una acusaci� relativa, que genera confusi� i no s'ajusta a la realitat. Efectivament, i no em

fa por dir-ho, no creiem en l'Espai Ter, per� amb un mat�s molt i molt impor tant: segons el projecte que ens va

deixar l'exalcalde Ruf�. S� creiem en l'Espai Ter com a instrument de futur que hem de saber utilitzar al servei de

la dinamitzaci� econ�mica i cultural.

Ens hem trobat amb un projecte fara�nic, amb grans mancances i contradiccions conceptuals, per� sobretot

sense un model d'usos i d'explotaci�. Ara mateix tenim un equipament a mig construir, on podem fer alguna

activitat, per� que no tindr� sentit f ins que estigui acabat.

A m�s, tal com l'hem rebut, presenta una enorme contradicci� entre el fons i la forma. D'una banda, s'ha

concebut arquitect�nicament com un veritable auditori d'alt nivell, en el qual s'han emprat materials d'alt�ssima

qualitat; per� de l'altra, ens han venut que era una sala polivalent. Per fer aix� �s obvi que no ens haur�em de

gastar sis milions d'euros. Quan �rem a l'oposici� ja vam dir que l'exalcalde Ruf� enganyava la poblaci� perqu�

ens deia que volia un polivalent, quan en realitat s'estava fent un auditori-palau de congressos.

Ens hem trobat, doncs, un projecte mal plantejat, sobredimensionat a les necessitats de la poblaci� i en el pitjor

moment, degut al context econ�mic. No obstant aix�, no defugirem la nostra responsabilitat. Som al govern,

tenim un equipament nou i ens toca treballar per donar-li sentit. El context de dif icultats no ens ha d'impedir f ixar

les bases perqu� l'Espai Ter esdevingui un instrument �til. Els pol�tics passarem, per� d'aqu� molts anys l'edif ici

encara hi ser�. Per aix�, tinc clar que hem d'ajustar la gesti� de l'Espai Ter a les nostres possibilitats. �s a dir, cal

ajustar el tempo al context, per la qual cosa treballarem amb seny i sentit com�.

No hipotecarem el futur del municipi, ni deixarem de prestar serveis b�sics per acabar-lo. No ens hem

d'obsessionar. L'Espai Ter ens ha d'oferir solucions, no generar noves necessitats. �s un error abordar-lo en el

cur t termini. Cal mirar amb perspectiva, perqu� la immediatesa ens reclama altres coses.

Aquests primers mesos hem dotat l'equipament d'un director i d'un dinamitzador, que seguint directrius del

govern estan treballant en tres l�nies: acabar l'obra, buscar f inan�ament i dotar-lo de contingut.

La darrera fase tenia un pressupost d'1,9 milions d'euros, per� hem revisat els costos i podem reduir-los a la

meitat. Pel que fa als continguts, estem fent una gran feina de por tes endins, amb discreci� i professionalitat, per

tal que quan l'obra estigui acabada disposi d'una programaci� estable adaptada a les seves caracter�stiques.

Treballem perqu� sigui l'equipament cultural de refer�ncia a la Costa Brava. Torroella de Montgr� ja gaudeix

d'aquest reconeixement, per� l'equipament visualitzar� el pes que t� en el conjunt del territori.

L'objectiu del nou equip de govern �s dotar-lo de contingut, de sentit, de fer-lo viable econ�micament i que sigui

una opor tunitat per a les generacions futures, no una hipoteca. El senyor Ruf�, un cop a l'oposici�, exigeix que

s'hi facin coses, que s'acabi i que s'hi pugui fer de tot, quan no hi ha diners, l'equipament no est� acabat i el que

estava projectat era un auditori, no un polivalent popular. Si realment volia un espai popular, del poble i per al

poble, no calia que ens hagu�s hipotecat amb una obra de sis milions d'euros, als quals cal afegir les despeses

de manteniment i posada en marxa.
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